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Zápisnica z 8. zasadnutia Mestského zastupiteľstva v Leopoldove,  

konaného dňa 21. 8. 2015 
 

 

  

Zapisovateľka:         Mgr. Viera Lietavová  

 

Prítomní:   viď prezenčná listina 

 

Ospravedlnení:         Mgr. Renáta Miklošová, Ing. Adriana Urbanová. 

 

                                                                                        

1. Otvorenie a schválenie programu zasadnutia 

8. zasadnutie Mestského zastupiteľstva v Leopoldove dňa 21. 8. 2015 otvorila a viedla  primátorka 

Mgr. Terézia Kavuliaková (ďalej len primátorka mesta). 

 

Primátorka informovala poslancov o programe zasadnutia  (viď príloha pozvánka). 

 

Návrh na uznesenie – MZ schvaľuje: 

Program zasadnutia MZ dňa 21. 8. 2015. 

Hlasovanie: za           10  

(Gavorník, Gergič, Hladký, Jančár, Karaba, Krilek, Luhová, Piovarči, Slováková, Zlámala) 

                    proti         0 

                    zdržali sa 0. 

Uznesenie bolo prijaté. 

          

                                                                                             

2. Voľba návrhovej komisie a určenie overovateľov zápisnice 

Primátorka mesta navrhla členov návrhovej komisie v zložení:  

Stanislav Piovarči 

Ing. Róbert Gergič 

Pavel Zlámala 

 

Návrh na uznesenie – MZ schvaľuje: 

Návrhovú komisiu v zložení: Stanislav Piovarči 

                                      Ing. Róbert Gergič 

                                        Pavel Zlámala. 

 

Hlasovanie: za           10  

(Gavorník, Gergič, Hladký, Jančár, Karaba, Krilek, Luhová, Piovarči, Slováková, Zlámala) 

                    proti         0 

                    zdržali sa 0. 

Uznesenie bolo prijaté. 

 

Primátorka mesta určila za overovateľov zápisnice Mgr., Mgr. Art. Lenku Slovákovú a Bc. Zuzanu 

Luhovú. 
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Návrh na uznesenie – MZ berie na vedomie: 

Určenie overovateľov zápisnice: Mgr., Mgr. Art. Lenka Slováková 

                                                     Bc. Zuzana Luhová. 

Hlasovanie: za             8 (Gavorník, Gergič, Hladký, Jančár, Karaba, Krilek, Piovarči, Zlámala) 

                    proti         0 

                    zdržali sa 2 (Slováková, Luhová). 

Uznesenie bolo prijaté. 

 

 

3. Úprava rozpočtu: 

a) Informácia o rozpočtovom opatrení č. 15 zo dňa 29. 06. 2015 

- informovala primátorka mesta (viď príloha č. 1). 

 

Diskusia: - 

 

Návrh na uznesenie – MZ berie na vedomie:  

Informáciu o rozpočtovom opatrení Mesta Leopoldov č. 15/2015 zo dňa 29. 6. 2015. 

Hlasovanie: za           10  

(Gavorník, Gergič, Hladký, Jančár, Karaba, Krilek, Luhová, Piovarči, Slováková, Zlámala) 

                    proti         0 

                    zdržali sa 0. 

Uznesenie bolo prijaté. 

 

b) Informácia o rozpočtovom opatrení č. 16 zo dňa 30. 07. 2015 

- informovala primátorka mesta (viď príloha č. 2). 

 

Diskusia: - 

 

Návrh na uznesenie – MZ berie na vedomie:  

Informáciu o rozpočtovom opatrení Mesta Leopoldov č. 16/2015 zo dňa 30. 7. 2015. 

Hlasovanie: za           10  

(Gavorník, Gergič, Hladký, Jančár, Karaba, Krilek, Luhová, Piovarči, Slováková, Zlámala) 

                    proti         0 

                    zdržali sa 0. 

Uznesenie bolo prijaté. 

 

c) Schválenie rozpočtového opatrenia č. 17 

- informovala primátorka mesta (viď príloha č. 3) 

 

Diskusia:  

Do diskusie sa zapojili: Ing. Róbert Gergič. 

 

Návrh na uznesenie – MZ schvaľuje: 

Čerpanie rezervného fondu vo výške 50.000,- eur na kapitálový výdavok 12.2.2. Rekonštrukcia 

Nám. Sv. Ignáca časť C. 

Hlasovanie: za           10  

(Gavorník, Gergič, Hladký, Jančár, Karaba, Krilek, Luhová, Piovarči, Slováková, Zlámala) 

                    proti         0 

                    zdržali sa 0. 

Uznesenie bolo prijaté. 
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Návrh na uznesenie – MZ schvaľuje: 

Rozpočtové opatrenie č. 17/2015: 

 

 Príjmy 

Rozpočet pred  
rozpočtovým 
opatrením v € 

Zmena 
v  
€ 

Rozpočet po 
rozpočtovo
m 
opatrení v € 

Bežné príjmy 2 750 124 32 000 2 782 124 

57. Dotácia MK SR - základná sanácia Mostíka na Troláskoch 0 32 000 32 000 

Kapitálové príjmy 91 644 -75 581 16 063 

2. Dotácia - rekonštrukcia Mostíka na Troláskoch 75 581 -75 581 0 

Príjmové finančné operácie 342 157 50 000 392 157 

1. Prevod z fondov rezerv na kapitálové výdavky 297 701 50 000 347 701 

Príjmy celkom 3 183 925 6 419 3 190 344 

 

 Výdavky   

Rozpočet pred  
rozpočtovým 
opatrením v € 

Zmena v  
€ 

Rozpočet po 
rozpočtovo
m 
opatrení v € 

Bežné výdavky Zdroj* 2 340 911 85 978 2 426 889 

12.2.4. Základná sanácia Mostíka na Troláskoch VZ 0 53 978 53 978 

12.2.4. Základná sanácia Mostíka na Troláskoch CZ 0 32 000 32 000 

Kapitálové výdavky   725 633 -79 559 646 074 

12.2.2. Rekonštrukcia Nám. sv. Ignáca - časť C VZ 85 450 -50 000 35 450 

12.2.2. Rekonštrukcia Nám. sv. Ignáca - časť C RF 0 50 000 50 000 

12.2.3. Rekonštrukcia Mostíka na Troláskoch VZ 3 978 -3 978 0 

12.2.3. Rekonštrukcia Mostíka na Troláskoch CZ 75 581 -75 581 0 

Výdavkové finančné operácie   107 847 0 107 847 

Výdavky celkom   3 174 391 6 419 3 180 810 

* VZ = vlastný zdroj, CZ = cudzí zdroj 

Hlasovanie: za           10  

(Gavorník, Gergič, Hladký, Jančár, Karaba, Krilek, Luhová, Piovarči, Slováková, Zlámala) 

                    proti         0 

                    zdržali sa 0. 

Uznesenie bolo prijaté. 

 

 

4. Rôzne - všeobecná diskusia 

JUDr. Milan Gavorník – položil otázku ohľadom vydania brožúry o odpadoch. 

 

Primátorka mesta – uviedla: brožúra ešte nie je vydaná vzhľadom na nový zákon, ktorý je platný od 

1. 1. 2016. 

 

P. Stanislav Piovarči – položil otázku ohľadom rekonštrukcie budovy MTK. 

 

Primátorka mesta – uviedla: zmluva s dodávateľom je už podpísaná. Projektová dokumentácia bude 

vyhotovená Ing. Pichovou 30. 9. 2015. K rekonštrukcii sa uskutoční stretnutie, na ktorom sa bude 

riešiť problém s pivnicou. 

 

JUDr. Milan Gavorník – položil otázku ohľadom budovy kina. 
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Primátorka mesta – uviedla: kultúrna komisia pripraví víziu na kultúrny stánok. Bude zvolané 

stretnutie, kde sa prejednajú nápady na zmenu kina. P. Staš, ktorého RD susedí s kinom Osveta bol 

oslovený na odpredaj časti svojho pozemku (záhrady). 

 

Ing. Arch. Matej Jančár – položil otázku ohľadom detského ihriska. 

 

Primátorka mesta – uviedla: p. Ilkovič zo stavebnej fakulty pošle mestu zmluvu o spolupráci. 

 

JUDr. Milan Gavorník – položil otázku ohľadom požiadavky zo strany tenisového klubu. 

 

Primátorka mesta – uviedla: mesto, ako člen občianskeho združenia Mikroregión Paradajs,  podalo 

žiadosť o nenávratný finančný príspevok z programu rozvoja vidieka SR v rámci opatrenia Podpora 

na miestny rozvoj v rámci iniciatívny LEADER na vypracovanie strategického plánu a súčasťou 

strategického plánu môžu byť aj požiadavky zo strany tenisového klubu LTC. 

 

Doc. PhDr. Miroslav Karaba, PhD. – upozornil na výtlk v cestnej komunikácii pri tenisových 

kurtoch. 

 

Primátorka mesta – uviedla: požiadame firmu Staveko, aby v rámci rekonštrukcie námestia, časť C, 

tento výtlk vyspravila. 

 

 

5. Záver 

Primátorka mesta Mgr. Terézia Kavuliaková ukončila 8. zasadnutie MZ a poďakovala poslancom za 

účasť. 

 

V Leopoldove dňa 4. 9. 2015 

 

Zapísala: Mgr. Viera Lietavová       ..................................................... 

 

 

 

 

 

.................................................                                                  .................................................... 

        Ing. Adriana Urbanová                                                               Mgr. Terézia Kavuliaková 

          prednostka MsÚ                                                                             primátorka mesta                                                                       

 

 

 

 

 

 

..............................................                                                     ..................................................... 

       Overovateľ zápisnice                                                                     Overovateľ zápisnice 


